
Protokoll årsmöte Club boule la Pomme de Pin Toarpsdal 

Borås boulehall 220224 

1. Herman öppnar mötet.  Meddelar att det aldrig varit så många medlemmar samt 
licenserade spelar i klubbens 16-åriga historia någon gång tidigare.  

2. Närvarande: Herman, Simon, Gerd, Bertil, Kalle, Richard, Bernt Anne, Eddy, Inga 
Robert, Alexandra, Peder, Carina, Andreas, Stefan samt Birgitta som var med på länk.  

3. Herman valdes om som ordförande och Carina som sekreterare.  
4. Robert och Kalle valdes till protokolljusterare och rösträknare.  
5. Mötet har utlyst i rätt tid, via klubbens Faceboksida samt på klubbens träningar.  

(Förslag även om att sätta upp ett meddelande på ”tavlan” i boulehallen, 
framfördes.) 

6. Punkterna kubbens tävlingsverksamhet och Idrott för äldre hanteras under övriga 
frågor 

7. Herman läser upp verksamhetsberättelsen och den lades till handlingarna utan 
anmärkning. Birgitta redovisar vad klubben har i kassan och att en del är vikt åt Idrott 
för äldre.  
Klubbens inkomster 2021 var 68 369 kronor och utgifterna var 61 204,67 kronor. Vid 
årets början hade klubben 21 515,22 i överskott. Saldot på kontot var 2021-12-31 
28 679,55. 
Då vi inte har haft några tävlingar 2021 så har vi inte haft några inkomster till 
klubben. Den ekonomiska redovisningen lades till handlingarna. 

8. Herman läser upp revisionsberättelsen och den lades till handlingarna. 
9. Klubbens medlemmar beviljar ansvarsfrihet för styrelsen. 
10. Styrelsen ska försöka inkludera medlemmarna mer om vad styrelsen gör, lägga upp 

protokollen på vår facebooksida. I övrigt togs Verksamhetsplanen enligt förslaget. 
11. Styrelsen får i uppdrag att sätta ihop en budget för 2022, som ska vara klar till 2022-

03-31. 
12. Medlemsavgiften fastställes till 200 kronor. 
13. Finna inga motioner att behandla. 
14. a) Herman väljs till ordförande på 1 år. 

b) Leif och Birgitta väljs som ledamöter på 2 år.  
c) Stefan väljs som suppleant på 1 år.  
d) Johan och Hannu väljs som revisorer på ett år, Fredrik väljs som suppleant på 1 år.  
e) Simon, Alexandra och Robert är ledamöter i valberedningen för 1 år. Simon är 
ordförande. 
f) Ombud för WDBF 2022-03-27 på Vara Folkhögskola är Herman, Simon och Annika 
(Carina är reserv). Till BBA årsmöte 2022-03-28 är Stefan, Herman, Alexandra och 
Robert med på som representanter för klubben.  

15. Herman berättar om de tävlingar som är klubbundna och de tävlingar som vi brukar 
åka på gemensamt i klubben. 
Klubben har en egen tävling i Toarpsdal 2022-06-19, där vi i klubben brukar hjälpa till 
med det som behövs (stå i ”kiosken, ta emot anmälningar mm). Några i klubben 
brukar kunna vara med och tävla, men vi i klubben får ”stå” tillbaka om det blir fullt 



på tävlingen.  
Försöka flytta ”fyrlingen” till sista helgen i mars då den blev inställd. 
Förslag om en stortävling med flera spelplatser och klubbar i närområdet föreslogs 
(från Robert).  
Försöka kalla samman veteranerna i klubben med en del av styrelsen, för att höra 
vad man kan göra med de pengar (12 000) som är vikta till de äldre. Försöka få till ett 
möte nu under mars månad.  

16. Herman avslutar mötet.  
 
 
 
_____________________________  _____________________________ 
Herman Thorell, mötesordf.  Carina Stenborg, mötessekr. 
 
 
_____________________________  _____________________________ 
Robert Björkebro, justerare  Karl Hallerup, justerare 


